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TILSTEDE PÅ MØTET: 
Medlemmer: 

Odd Henriksen, Kjell Sverre Jakobsen, Lise Bikset, Siv Anita Johnsen Brekke, Kjell Eilertsen, Kristin 
Setså, Jørn Stene, Arne B. Vaag. 
 

Varamedlemmer: 
Bjørn Inge Gabrielsen. 

 
Andre: 

Rådmann, daglig leder i Fauna, formannskapssekretær, presse. 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 02.02.10 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Odd Henriksen 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr             den 
Hovedutskrift sendes: 
Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 
Salten Kommunerevisjon 
Bibliotekene 
Lokal presse 
Politiske partier 
Gruppeledere 
 
Utskrift er foretatt den  02.02.10  
 

MERKNADER: 
 
Det var ingen merknader til innkalling. 
 
Merknader til dagsorden: 

• Klagenemnd etter formannskapet 
• Tilleggssak ang. forslag på kandidater til foretaksstyrer i Helse Nord. 
• Siv Anita Johnsen Brekke (AP): 



1. Fauske AP har gitt kr. 500,- til Haiti og oppfordrer de andre partiene å gjøre det 
samme. 

2. Etterlyser sak ang. tråkkemaskin Malm. 
• Jørn Stene (FL): 

1. Forespørsel B-sak personalsak 
2. Etterlyser sak ang. ridesenter/Marita Hammernes. 
3. Vi burde gi en uttalelse vedr. Valnesfjord Helsesportssenter og NAV. 

• Kjell Eilertsen (FL): 
1. Haiti – Bør vi gi for eksempel gi kr. 5000,- i sak 19/10? 
2. Ber ordfører orientere om forurensningssituasjonen i Sulitjelmavassdraget. 

• Kjell Sverre Jakobsen (FRP): 
1. Sulitjelma og utslipp. Bør vi utøve press nå. Er SFT å stole på? 
2. Ber om redegjørelse overskridelse Ungdommens Hus 

 
Dagsorden ble enstemmig godkjent. 
 
Svar på spørsmål: 
Siv Anita Johnsen Brekke: 

Pkt. 2. Rådmannen svarte. Leder i Malm, Morten Lønner, ba om sak ble fremmet til 
formannskapet. Saken kommer i neste møte. 
Jørn Stene: 

Pkt. 1. Personalsak – B-sak. Ordfører vil redegjøre i et senere formannskapsmøte. 
Pkt. 2. Rådmannen svarte. Er i dialog med Marita Hammernes. Saken kommer til formannskapet 
når Hammernes har laget nytt budsjett. 
Pkt. 3. NAV/Valnesfjord Helsesportssenter. Ordfører/Rådmann tar kontakt med direktør Iselin 
Marstrander.  
Kjell Eilertsen: 

Pkt. 1. Ordfører ber om at forslag blir tatt opp i saken. 
Pkt. 2. Ordfører svarte. Skal i møte med SFT 17. februar. Vil komme tilbake med orientering i 
kommunestyre i mars. 
Kjell Sverre Jakobsen: 

Pkt. 2. Enhetsleder svarte. Vi fikk 6,358 mill. kr. tildelt i tiltaksmidler. Bruk ble vedtatt i 
kommunestyret. I utgangspunktet var forutsetningene at tiltakene skulle være startet i 2009, men 
ble senere endret til at tiltakene, eller mesteparten, måtte være ferdig i 2009. Problem med 
prosjektering, ettersom det er få rådgivere. Såpass store summer at tiltakene måtte ut på Doffin. 
Summene i kommunestyresaken var anslag. 

• Administrasjonsbygget – Ingen endringer 
• Idrettshallen – Ingen endringer (Ble 800000 billigere enn antatt) 
• Paviljongene – Her ble det tidsnød. Vanskelig å gjennomføre tiltakene ettersom det er 

høyt belegg på plassene. Badene og fellesarealer er utbedret. Det er skiftet vinduer på 
pav. 9. Personalrom ble det ikke tid til. 

• Ungdommens Hus – Her måtte det gjøres noe med inneklima og på kontor, jfr. AMU-
sak. Vi vet at renovering av gamle bygg kan gi overraskelser. Måtte skifte vinduer, 
innvendig tak måtte skiftes, radiatorer måtte demonteres, og golvbelegg måtte skiftes. El-
anlegg måtte jordes, noe som utgjorde en vesentlig kostnad. Det ble funnet asbest i 
rørganger, hvor et spesialfirma måtte inn. Det ble laget en ny inngang med universiell 
utforming med rullestolrampe. Maling foretok de ansatte på Ungdommens Hus. Vi fikk 
inn et anbud som var for høyt. Måtte gå i forhandlinger med Fauskebygg. Summen ble på 
1,6 – 1,7 mill. Anslaget var på 1 mill. kr. 

• Valnesfjord barnehage – Det meste ble gjort. 



Totalt brukt 6,3 mill. kr. 
Rådmannen svarte. Har foretatt prosjektene er den prioriterte rekkefølgen som kommunestyret 
vedtok. 
 
Årshjul 2010 – økonomi/regnskap/årsmelding/budsjett ble utdelt i møtet. 
 



Saksliste 
Sak nr.: Sakstittel: 

001/10 GODKJENNING AV MØTEBOK 

002/10 REFERATSAKER I PERIODEN 

003/10 ØKONOMISK TILSKUDD FAUNA 

004/10 NYE VEDTEKTER FAUNA 

005/10 ROLLEFORDELING MELLOM FAUNA KF OG ENHET 
PLAN/UTVIKLING 

006/10 OPPFORDRING OM MEDLEMSKAP I NETTVERK FOR 
KYSTKOMMUNER (NFK) 

007/10 SALG AV KOMMUNALT AREAL SOM TILLEGGSTOMT TIL 
BOLIGEIENDOM - PRISFASTSETTELSE 

008/10 RETNINGSLINJER  FOR OPSJON PÅ KOMMUNALE BOLIGTOMTER 

009/10 SØKNAD OM MIDLER FRA TILSKUDDSORDNINGEN FOR 
UNIVERSELL UTFORMING OG TILGJENGELIGHETSTILTAK - 
LOKAL EGENANDEL 

010/10 STØTTE TIL KJØP AV MELKEKVOTE 

011/10 LANDBRUKSTJENESTER SALTEN - SØKNAD OM 
GARANTI/TILSKUDD TIL LANDBRUKSVIKARORDNINGA 

012/10 NEWS ON REQUEST AS - SØKNAD OM TILSKUDD TIL 
FILMPROSJEKT 

013/10 FASADE NORD AS - SØKNAD OM STØTTE TIL KJØP AV SAG 

014/10 RADIO SALTEN BA - SØKNAD OM STØTTE TIL NYTT 
SENDEANLEGG 

015/10 SISO VEKST AS - SØKNAD OM FINANSIELL STØTTE TIL 
INVESTERINGER TIL VEDPRODUKSJON 

016/10 LUNDHØGDA CAMPING & CAFE - STØTTE TIL BYGGING AV 
HANDIKAPTOALETT 

017/10 FAUSKE KOMMUNES RETNINGSLINJER OG VILKÅR FOR 
STARTLÅN 

018/10 OPPTAK AV STARTLÅNSMIDLER FRA HUSBANKEN TIL 
VIDEREFORMIDLING FOR 2010 

019/10 SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 4. KVARTAL 2009 

020/10 SØKNAD OM FRITAK FRA KOMMUNALE VERV - ROLF KNOPH 

021/10 OPPNEVNING AV NYE STYRER FOR HELSEFORETAKENE 2010-
2012. FORSLAG PÅ KANDIDATER 

 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/514      
 Arkiv sakID.:   10/136  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    001/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
 
Vedlegg: Møtebok nr. 13/2009 og 14/2009 
 
Sammendrag: 
 
Se vedlagte møtebok. 
 
INNSTILLING : 

 
Vedlagte møtebok nr. 13/2009 og 14/2009 godkjennes. 

 
 
FOR-001/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
  JournalpostID:   10/513      
 Arkiv sakID.:   10/135  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    002/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
REFERATSAKER I PERIODEN 
  
 
Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 09/10230 I 09/2766 18.11.2009 Nordland fylkeskommune LEDIG DROSJELØYVE I 
VALNESFJORD 

 09/10259 I 09/2776 19.11.2009 Salten friluftsråd SALTEN FRILUFTSRÅD, 
RAPPORT 2009 

 09/10422 I 03/4648 25.11.2009 Salten Regionråd REFERAT FRA MØTE I 
REGIONRÅDET 19.-20. 
NOVEMBER I SALTSTRAUMEN 

 09/10890 I 09/1373 08.12.2009 Forsvarsdepartementet KLUNGSET LEIR 
 09/10894 I 09/2956 14.12.2009 Kommunal- og 

regionaldepartementet 
FORVALTNINGSREFORMEN - 
OVERSIKT OVER NYR 
OPPGAVER FOR 
FYLKESKOMMUNENE FRA 1. 
JANUAR 2010 

 09/10895 I 09/2957 14.12.2009 Miljøverndepartementet ETABLERING AV NY MODELL 
FOR FORVALTNING AV 
VERNEOMRÅDER - 
INVITASJON TIL Å DELTA I 
NASJONALPARK-
/VERNEOMRÅDESTYRER 

 10/20 I 10/7 30.11.2009 Skatteetaten FORELØPIG STYRINGSBREV 
2010 TIL 
SKATTEOPPKREVERNE 

 09/10578 X 09/2429 01.12.2009  REFERAT FRA 
FOLKEHELSEUTVALGETS 
MØTE 10.11.2009 

 10/317 X 09/2429 14.01.2010  REFERAT FRA 
FOLKEHELSEUTVALGETS 
MØTE 06.01.2010 

 10/598 I 09/1598 13.01.2010 Fylkesmannen i Nordland ANDRE FORDELING 
SKJØNNSMIDLER 2010 

 
 
 
INNSTILLING : 

 
Refererte dokumenter tas til orientering. 

 
 



FOR-002/10 VEDTAK-  01.02.2010 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/473      
   Arkiv sakID.:   10/128  Saksbehandler:  Frank Bernhardsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    003/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
ØKONOMISK TILSKUDD FAUNA  
 
Vedlegg: 1. Brev fra FAUNA vedr. overføring fra Fauske kommune 

2. Oversikt over næringsfondets status 
 
Sammendrag: 
 
Da FAUNA ble etablert som kommunalt utviklings- og næringsselskap i 2005 ble det fastsatt at 
det skulle gis et årlig tilskudd fra Fauske kommune med 1,5 mill kr. Belpet skulle dekkes fra 
næringsfondet. 
 
Siden har ikke beløpet vært endret. 
 
Normalt bør eventuelle justeringer skje i fm at kommunestyret fastsetter den årlige 
budsjettrammen for selskapet. Dette er nå innarbeidet som en del av kommunens ordinære 
behandling av budsjett og økonomiplan. Overføringen for 2010 ble således fastsatt i desember 
2009. 
 
Rådmannen konstaterer at det hersker en del usikkerhet mht ev bruk av næringsfondet i 
forbindelse med driften av Fauske Parkering AS. I denne situasjonen finner rådmannen det 
vanskelig å anbefale en endring/økning av tilskuddet til Fauna.  
 
Rådmannen viser for øvrig til annen sak hvor det tas opp en avklaring av rollefordelingen 
mellom kommunen og FAUNA og hvor disponeringen av næringsfondet tas opp til vurdering. 
 
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommunes tilskudd til driften av FAUNA i 2010 endres foreløpig ikke. 
 
Fauske kommune vil vurdere tilskuddets omfang ved ev senere budsjettreguleringer og da 
i lys av den økonomiske situasjonen for næringsfondet. 

 
 
FOR-003/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRE: 
Fauske kommunes tilskudd til driften av FAUNA i 2010 endres foreløpig ikke. 



 
Fauske kommune vil vurdere tilskuddets omfang ved ev senere budsjettreguleringer og da 
i lys av den økonomiske situasjonen for næringsfondet. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/316      
   Arkiv sakID.:   10/88  Saksbehandler:  Frank Bernhardsen  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    004/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
NYE VEDTEKTER FAUNA  
 
Vedlegg: 1. Gjeldende vedtekter 

2. Forslag til nye vedtekter 
3. Kopi av kontrollutvalgsak nr 13/09. 

 
Sammendrag: 
 
Gjeldende vedtekter for FUN – Fauske Utviklings- og næringsselskap ble vedtatt av 
kommunestyret 16.10.2005. Selskapet er organisert som et kommunalt foretak i hht 
kommunelovens bestemmelser. 
 
Styret for selskapet har nå bedt om at det gjøres endringer i vedtektene, bl.a. at selskapets navn 
nå formelt endres.  Jfr den praksis som har utviklet seg hvor navnet FAUNA er innarbeidet. 
 
Kontrollutvalget har i sin sak nr 13/09 påpekt behov for klargjøring av rutiner som sikrer 
kommunestyrets rolle/innflytelse på rammene for selskapets årsbudsjett. Videre rådmannens rett 
til å utsette vedtak i foretaket. Dette er bestemmelser som inngår i kommunelovens bestemmelser 
om kommunale foretak. 
 
Etter rådmannens oppfatning er gjeldende bestemmelse i vedtektenes § 6 tilstrekkelig. Men som 
et resultat av kontrollutvalgets vedtak er det nå etablert rutiner/samhandling mellom kommunen 
og selskapet som skal sikre at kommunelovens bestemmelser følges opp. 
 
Rådmannen anbefaler derfor at forslaget til nye vedtekter godkjennes. 
 
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret godkjenner forslag til nye vedtekter for FAUNA. 

 
 
FOR-004/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Jørn Stene (FL) foreslo: 
Et utvalg ledet av ordfører fremlegger en innstilling til kommunestyret. 
 
FL’s utsettelsesforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 



VEDTAK: 
Et utvalg ledet av ordfører fremlegger en innstilling til kommunestyret. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
  JournalpostID:   10/396      
  Arkiv sakID.:   10/106  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    005/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
 
ROLLEFORDELING MELLOM FAUNA KF OG ENHET PLAN/UTVIKLING 
 
Vedlegg: Vedtekter for næringsfondet 

Oversikt – status næringsfond  
 
Saksopplysninger: 
 
Kommunestyret vedtok den 4. mai 2005, sak 24/05 å etablere et kommunalt foretak for å arbeide 
med næringsutvikling i kommunen. Om bakgrunnen for dette heter det i kommunestyrets vedtak: 
”Dagens modell synes ikke å være tilpasset dagens utfordringer. Derfor må vår nye modell ta 
utgangspunkt i en samling av ressurser for å få til en offensiv og styrt satsning på næringslivet i 
kommunen.” 
 
Ved etableringen av Fauna ønsket kommunestyret et næringsselskap med tydelig profil og med 
målretta og effektiv arbeidsform. Dette er også konklusjonen fra næringspolitisk seminar for 
styret i Fauna KF og formannskapet i Fauske kommune høsten 2008.  Seminarets anbefaling var 
også å trekke klarere grenser mellom Fauna KF og kommunen. Det må tydeliggjøres at det er 
Fauna som er kommunens enhet for næringsutviklingsarbeid og har ansvar for det direkte 
bedriftsretta arbeidet mot eksisterende næringsliv og nyetablerere. 
 
Fauna har nå utvikla en strategiplan hvor mer målrettet innsats i næringsarbeidet er vektlagt. 
Kommunen har på sin side endret navnet på enhet plan/næring til plan/utvikling for å unngå 
dobbelkommunikasjon. 
 
Næringsfondet skal ut fra sitt formål først og fremst benyttes til næringsutvikling. Fondets midler 
kan imidlertid også benyttes til tiltak av infrastrukturell karakter. 
 
Næringsfondet forvaltes av fondsstyret (formannskapet) og det er rådmannen som har ansvaret 
for saksforberedelsene også av søknader om bedriftsrettet støtte.  
 
Rådmannen har i dag fullmaktsgrense på kr 20 000,- pr sak. Det er avsatt kr 200 000,- pr år til 
delegasjoner. Der søknadsbeløpet er over kr 20 000,- legges saken fram for fondsstyret.  
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Kommunen og næringsselskapet har etablert en arbeidsfordeling ut fra de føringer som er gitt. 
Dialogen mellom Fauna KF og enhet plan/utvikling er god, det er etablert faste månedlige møter 
og det tas kontakt i enkeltsaker. Bedriftsretta oppgaver utføres nå av næringsselskapet med 
unntak av behandling av søknader om støtte fra næringsfondet.  
 



Rådmannen mener at tiden nå er inne til å overføre saksbehandling/avgjørelsesmyndighet for 
saker/søknader om støtte til bedriftsrettede tiltak til Fauna KF. 
 
Rådmannen foreslår utprøving av en ordning som beskrevet nedenfor: 
 
Et beløp fra næringsfondet øremerkes bedriftsutvikling- og tiltak for stedsutvikling. Fullmakt til 
disponering av dette beløpet overføres til Fauna KF. Fauna rapporterer til fondsstyret om bruken 
av midlene. Beløpets størrelse fastsettes årlig i forbindelse med budsjettbehandlingen. Det 
utarbeides rutiner for rapportering. 

Ved å overføre saksbehandlingen i bedriftsretta saker til Fauna vil målsettingen om en adresse 
for næringsarbeidet i kommunen være oppnådd. Vi vil kunne oppnå større smidighet i 
saksbehandlingen og raskere respons til søkerne. Dermed har vi ivaretatt de intensjonene som 
var for opprettelsen av Fauske KF 
 
Rådmannen vil anbefale at det for 2010 stilles kr 200 000,- til disposisjon for Fauna.  
 
INNSTILLING : 

 
Det utprøves en ordning med å overføre saksbehandling/avgjørelsesmyndighet for 
saker/søknader om støtte til bedriftsrettede tiltak til Fauna KF: 
 

1. Et beløp fra næringsfondet øremerkes bedriftsutvikling- og tiltak for 
stedsutvikling. Fullmakt til disponering av dette beløpet overføres til Fauna. 
Beløpets størrelse fastsettes årlig i forbindelse med budsjettbehandlingen. 

 
2. Fauna rapporterer til fondsstyret om bruken av midlene. 

 
3. Det utarbeides rutiner for rapportering. 

 
4. For 2010 stilles det kr 200 000,- til disposisjon for Fauna for direkte tildeling. 

Søknader utover dette må forelegges for fondsstyret. 
 
 
FOR-005/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Arne B. Vaag (V) stilte spørsmål om egen habilitet. 
Vaag ble erklært habil med 4 mot 4 stemmer (ordførers dobbeltstemme). 
 
Følgende fellesforslag ble fremmet i punkt 1: 
Et beløp fra næringsfondet øremerkes bedriftsutvikling. Fullmakt til disponering av dette 
beløpet overføres til Fauna. Beløpets størrelse fastsettes årlig i forbindelse med 
budsjettbehandlingen. 
 
Innstilling med fellesforslag i pkt.1 ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Det utprøves en ordning med å overføre saksbehandling/avgjørelsesmyndighet for 
saker/søknader om støtte til bedriftsrettede tiltak til Fauna KF: 



 
1. Et beløp fra næringsfondet øremerkes bedriftsutvikling. Fullmakt til disponering 

av dette beløpet overføres til Fauna. Beløpets størrelse fastsettes årlig i 
forbindelse med budsjettbehandlingen. 

 
2. Fauna rapporterer til fondsstyret om bruken av midlene. 

 
3. Det utarbeides rutiner for rapportering. 

 
4. For 2010 stilles det kr 200 000,- til disposisjon for Fauna for direkte tildeling. 

Søknader utover dette må forelegges for fondsstyret. 
 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/260      
   Arkiv sakID.:   09/2508  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    006/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
OPPFORDRING OM MEDLEMSKAP I NETTVERK FOR KYSTKOMMUNER (NFK)  
 
Vedlegg: Oppfordring om medlemskap i nettverk for kystkommuner (NFK) fra styreleder i NFK Ole Haugen 
 Pressemelding dater 19.10.2009 

Vedtekter for nettverket (NFK) 
  
Saksopplysninger: 
 
Nettverk for kystkommuner (NFK) er en nystiftet forening som har som formål å særlig ivareta 
kystkommunenes interesser i forhold til å sikre retten til lokal forvaltning av sjø- og kystsonen.  
 
Som medlemmer av NFK kan alle kommuner med kystlinje og alle fjordkommuner opptas. 
 
Medlemskontingent for 2010 er et grunnbeløp på kr 5 000,- pluss kr 2,- pr innbygger                
(tak 50 000,-). 
 
Nettverket skal etablere eget sekretariat og egen daglig ledelse. 
 
Nettverket har i en pressemelding datert 19.10.2009 presentert prioriterte saker: 
 

• Bedret oljevernberedskap samt forbedring og samordning av redningstjenesten til sjøs. 
• Oppfølging av bestemmelser i Plan- og bygningsloven vedr regulering og utvikling av 

lokalsamfunn. 
• Etablere samarbeid med andre interesseorganisasjoner blant annet med tanke på viktige 

miljøsaker – støtte utbygging av vindkraft. 
• Omfordeling av inntekter fra konsesjoner på fiskeoppdrett til fordel for vertskommuner. 
• Produksjonsavgift på oppdrettsnæringen – skal tilfalle vertskommunen. 

 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Kommunene opplever stadig større press på arealene langs kysten, utnytting av ressurser i sjøen 
og langs kysten bidrar til verdiskapning men påfører også kommunene en rekke ulemper. Former 
for økonomisk kompensasjon til lokalsamfunnene vil være sentralt tema for det nye nettverket.  
 
Hovedfokusområdene er oljevernberedskap, utbygging av vindkraft og avgifter på 
oppdrettsnæringen. Sakene er viktige og aktuelle for mange kystkommuner. For Fauske med sin 
beliggenhet innerst i Skjerstadfjorden er ingen av de høyst profilerte sakene av særlig stor 
betydning. 
 
 



INNSTILLING : 
 
Det vises til invitasjon om medlemskap i nettverk for kystkommuner.  
Fauske kommune ønsker inntil videre ikke å slutte seg til netteverket.  

 
 
FOR-006/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Det vises til invitasjon om medlemskap i nettverk for kystkommuner.  
Fauske kommune ønsker inntil videre ikke å slutte seg til netteverket.  

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/248      
   Arkiv sakID.:   10/73  Saksbehandler:  Paul Erik Aakerli  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    007/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
SALG AV KOMMUNALT AREAL SOM TILLEGGSTOMT TIL BOLIGEIENDOM - 
PRISFASTSETTELSE  
 
Vedlegg: Ingen 
 
Sammendrag: 
 
Ved salg av kommunalt areal som tilleggstomt til eksisterende boligeiendom har Fauske 
kommune fram til 31.12.09 avhendet slike arealer til en pris stor kr. 68,- pr. m2, dersom arealet er 
klassifisert som ”brakkareal”. Med ”brakkareal” menes mindre arealer som ikke er en del av et 
større areal som kan nyttes som selvstendig bygge-/boligareal, eller er areal som etter regulering 
har blitt liggende igjen som ikke regulert boligtomt, men som i overordnet plan er regulert til 
boligformål.  
 
Formannskapet har bedt rådmannen vurdere ny pris ved avhending av angjeldende areal. 
 
Rådmannen anser dagens pris på kr. 68,- pr. m2 for å være lav. Ved kjøp av tilleggsareal til en 
boligeiendom vil verdien av eiendommen øke, og tomten vil i de fleste tilfeller kunne utnyttes på 
en bedre måte, bl.a. med oppføring av tilbygg/garasje/bedre utnyttelse av BYA.  
 
Rådmannen anbefaler at begrepet ”brakkareal” utgår. Salg av kommunalt areal som tileggsareal 
til boligeiendom bør etter rådmannen vurdering avhendes til samme pris som kommunale 
boligtomter.   
 
Kommunale tomtepriser varierer. I boligfelt Finneidlia 2 er tomteprisen pr. 01.01.2010  kr. 512,-  
pr. m2. I Greplyngveien boligfelt er tomteprisen kr. 316,- pr. m2, mens tomteprisen i Hegreveien 
på Vestmyra er kr. 275. pr. m2.  
 
Fastsettelse av pris ved avhending av kommunalt areal som tilleggstomt til boligeiendom kan 
skje på ulike måter. Rådmannen anfører 2 alternativer. 
 
Alternativ 1: 
Flat pris/laveste tomtepris, dvs. kr. 275,- pr. m2,  legges til grunn ved alt salg av kommunalt areal 
(tidligere benevnt som brakkarealer) som tilleggstomt til eksisterende boligeiendom.  
 
Alternativ 2: 
I regulerte boligfelt hvor tomtepris er fastsatt, jfr. Finneidlia 2/Greplyngveien legges tomtepris til 
grunn ved salg av kommunalt areal som tilleggstomt. I andre områder benyttes flat pris/laveste 
tomtepris, dvs kr. 275,- pr. m2. 
 



 
Rådmannen anbefaler alternativ 2. 
 
Ny pris ikke gis ikke tilbakevirkende kraft, men gjelder saker/søknader som innkommer etter 
01.01.2010.  Videre anbefales at kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet. 
 
 
INNSTILLING : 

 
            I regulerte boligfelt hvor tomtepris er fastsatt, jfr. Finneidlia 2/Greplyngveien legges  
            tomtepris til grunn ved salg av kommunalt areal som tilleggstomt. I andre områder  
            benyttes flat pris/laveste tomtepris, dvs kr. 275,- pr. m2. 

 
Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet. 
 
Prisen indeksreguleres årlig i hht konsumprisindeksen og gjelder fra 01.01.2010. 

 
 
FOR-007/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 

            I regulerte boligfelt hvor tomtepris er fastsatt, jfr. Finneidlia 2/Greplyngveien legges  
            tomtepris til grunn ved salg av kommunalt areal som tilleggstomt. I andre områder  
            benyttes flat pris/laveste tomtepris, dvs kr. 275,- pr. m2. 

 
Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet. 
 
Prisen indeksreguleres årlig i hht konsumprisindeksen og gjelder fra 01.01.2010. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Plansjef til videre forføyning    
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/33      
   Arkiv sakID.:   10/9  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    008/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
RETNINGSLINJER  FOR OPSJON PÅ KOMMUNALE BOLIGTOMTER  
 
Vedlegg: Ingen 
 
Saksopplysninger: 
 
Kommunestyret vedtok den 30.10.2008, sak 182/08, nye regler for tildeling av kommunale 
boligtomter. 

Ved tildeling av kommunale boligtomter skal: 
 

1. Nye tomtefelt kunngjøres ved annonsering i lokalavisene og på kommunens 
hjemmeside. 

2. Tomtene selges fortløpende etter skriftlig søknad. 
3. Søknaden skrives på eget søknadsskjema som utleveres fra kommunen eller kan 

innhentes fra kommunens hjemmeside. 
4. Det inngås bindende kjøpekontrakt med kjøper hvor frister og salgsbetingelser 

fremkommer.  
 
Reglene inneholder ikke bestemmelser om hvordan søknad om opsjon på boligtomter skal 
behandles. Kommunen har heller ikke tidligere hatt retningslinjer for behandling av opsjon på 
boligtomter, slike opsjoner har inntil nå vært vederlagsfri. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Opsjoner på boligtomter legger begrensing på muligheten for salg av tomtene til andre som kan 
melde seg i perioden som tomtene er reservert.  
I noen tilfeller kan det likevel være kjøpere som har behov for opsjon, erfaringsmessig er det ofte 
firmaer som søker opsjon for en periode mens prosjektet utvikles. Slike opsjoner bør være 
kortvarige og opsjonen bør verdsettes i form av opsjonsavgift.  
 
 
INNSTILLING : 

 
1. Opsjon på boligtomter skal normalt ikke gis. Eventuelle opsjoner behandles særskilt. 

Rådmannen gis avgjørelsesmyndighet.  
2. Det kan gis opsjon for maksimalt 6 måneder.  
3. Det betales en opsjonsavgift på 6 % pr år av tomtens salgsverdi på det tidspunkt 

opsjonsavtalen inngås.  
4. Opsjonsavgiften innbetales forskuddsvis. 

 



 
FOR-008/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Arne B. Vaag (V) foreslo på vegne av posisjonen: 

1. Opsjon på boligtomter gis normalt ikke.  
2. Rådmannen gis fullmakt til, i spesielle tilfeller, å innvilge en opsjon på kjøp av 

boligtomt på maksimalt 6 måneder.  
3. I de spesielle tilfeller hvor opsjon gis, skal det betales forskuddsvis en 

opsjonspremie på 6 % pa. av tomtens salgsverdi på det tidspunktet opsjonen 
inngås.  

4. Opsjonspremien innbetales forskuddsvis og refunderes ikke.. 
 
V’s forslag på vegne av posisjonen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for 
innstillingen. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Opsjon på boligtomter gis normalt ikke.  
2. Rådmannen gis fullmakt til, i spesielle tilfeller, å innvilge en opsjon på kjøp av 

boligtomt på maksimalt 6 måneder.  
3. I de spesielle tilfeller hvor opsjon gis, skal det betales forskuddsvis en 

opsjonspremie på 6 % pa. av tomtens salgsverdi på det tidspunktet opsjonen 
inngås.  

4. Opsjonspremien innbetales forskuddsvis og refunderes ikke.. 
 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/355      
   Arkiv sakID.:   09/2747  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    009/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
SØKNAD OM MIDLER FRA TILSKUDDSORDNINGEN FOR UNIVERSELL 
UTFORMING OG TILGJENGELIGHETSTILTAK - LOKAL EGENANDEL  
 
Vedlegg: Søknad fra Fauske kommune til Statens vegvesen om tilskudd fra ordningen for universell 

utforming og tilgjengelighetstiltak m/vedlegg 
Invitasjonsbrev om tilskuddsmidler 

 
Saksopplysninger: 
Fauske kommune har sendt søknad til Statens vegvesen hvor det søkes om midler fra 
tilskuddsordningen for universell utforming og tilgjengelighetstiltak.  
 
Prosjektet er et samarbeidsprosjekt med Fauske Næringsforum.  
 
Søknaden ble sendt innen søknadsfristens utløp den 11. januar 2010. 
 
I invitasjonsbrevet om tilskuddsmidler er et av kriteriene for tildeling at lokal egenadel vedtas 
politisk.  
 
Det søkes om midler til utarbeiding av reguleringsplan for Fauske skysstasjon lokalisert ved 
Fauske jernbanestasjon og busstopp i Fauske sentrum.  
 
Kostnadene er beregnet til kr 200 000,-. Det kan maksimalt søkes om 75% finansiering fra 
Statens vegvesen.  
 
Fauske Næringsforum har bekreftet deltakelse i prosjektet med egeninnsats til verdi kr 10 000,-. 
Egeninnsatsen vil bestå av søknadsforberedelser, møtevirksomhet etc. Kommunens andel, kr 
40 000,-, vil også være i form av arbeidsinnsats som søknadsforberedelser, administrasjon, 
møtedeltakelse og saksbehandling.   
 
INNSTILLING : 

 
1. Fauske formannskap stiller seg bak søknaden til Statens vegvesen om midler til 

universell utforming og tilgjengelighetstiltak. 
2. Lokal egenandel, kr 50 000,- fordeles slik: Kr 10 000,- dekkes av Fauske 

Næringsforum, kr 40 000,- dekkes av Fauske kommune, enhet plan/utvikling.  
 
 
FOR-009/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 



 
VEDTAK: 
Fauske formannskap stiller seg bak søknaden til Statens vegvesen om midler til universell 
utforming og tilgjengelighetstiltak. 
Lokal egenandel, kr 50 000,- fordeles slik: Kr 10 000,- dekkes av Fauske Næringsforum, 
kr 40 000,- dekkes av Fauske kommune, enhet plan/utvikling.  

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/5      
   Arkiv sakID.:   09/629  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    010/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
STØTTE TIL KJØP AV MELKEKVOTE 
 
Vedlegg: Oversikt over kjøp av statlige melkekvoter i 2008 
 
Saksopplysninger: 
 
Ordning med statlige innkjøp av melkekvoter ble innført i 1994, bakgrunnen for dett var behovet 
for å redusere antall melkekyr for å redusere overproduksjon av melk.  
Statlige oppkjøp og videresalg av kvoter til bestående bruk blir også brukt som et 
landbrukspolitisk virkemiddel for å stimulere til utvikling av større driftsenheter.  
 

Siden ordningen med salg av melkekvoter ble innført har 16 melkeprodusenter i Fauske 
kommune solgt kvoten. Kommunen har nå 22 melkeproduksjonsbruk i drift. 
 

Ved salg av melkekvote kan deler av den omsettes privat, prisen avtales mellom kvoteselger og 
kjøper. Deler av kvoten som staten kjøper, selges ut til etablerte melkeprodusenter til pris kr 3,50 
pr liter.  
 

15 søkere har fått innvilget søknad om kjøp av melkekvote fra Statens landbruksforvaltning i 
2008 med til sammen 29 010 liter til pris kr 3,50 pr/liter.  
 
Fauske kommune har siden ordningen med kjøp og salg av melkekvoter støttet kjøp av 
melkekvoter fra staten med 30 % tilskudd. Private kvotekjøp støttes ikke.   
 

 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Fauske kommune har nå i underkant av 70 gårdsbruk i selvstendig drift. 22 bruk driver med 
melkeproduksjon, de øvrige driver med ungdyr av storfe, ammekyr, sauehold eller 
planteproduksjon for salg.  
 

Antall bruk i drift i kommunen reduseres år for år. Dette er en utvikling som forventes å fortsette. 
Landbruksmyndighetene ønsker en utvikling hvor bruksstrukturen endres i retning av færre men 
større bruk, ordningen med kjøp og salg av melkekvoter brukes aktivt til å oppnå denne 
målsettingen.  
 

Selv om utviklingen mot større og mer robuste bruk er ønsket, vil vedvarende nedgang i antall 
melkeproduksjonsbruk kunne svekke fagmiljøet på sikt. Det er derfor viktig at kommunen støtter 
opp om melkeprodusentene som ønsker å drive videre og øke ressursgrunnlaget på bruket ved 
kjøp av melkekvote.  



 

Det tilrås at det gis tilskudd med 30 % til kjøp av melkekvoter som omsettes av staten. I Fauske 
kommune er det i 2008 kjøpt melkekvoter for kr 101 535,- fordelt på 15 produsenter. 30 % 
tilskudd vil utgjøre kr 30 460,-. 
 
Saken skulle ha vært fremmet høsten 2009, på det tidspunkt var det ikke midler på næringsfondet 
og saken ble derfor utsatt til i 2010. 
 
Rådmannen tilrår at det også for 2008 gis tilskudd fra næringsfondet til kjøp av statlige 
melkekvoter.  
 

 
INNSTILLING : 

 
Formannskapet bevilger inntil kr 30 460,- fra næringsfondet til kjøp av melkekvoter i 
2008. Tilskudd gis med 30 % av kostnadsgrunnlaget. 
 
Tilsagnet står ved lag i 6 måneder fra vedtaksdato og tilskudd kan utbetales på grunn av 
følgende forutsetninger/dokumentasjoner: 
 

1. At virksomheten er lovlig registrert i i enhetsregisteret og eventuelt andre 
relevante registre, med forretningskontor i Fauske kommune.  

2. At investeringene dokumenteres med kvitterte utgiftsbilag. 
3. Investeringstilskuddet kan kreves tilbakebetalt i h h til Lov om offentlig støtte 

med forskrifter fastsatt ved Kgl res av 4/12 1992 dersom investeringene selges 
eller flyttes ut av Fauske kommune innen utløpet av 5 – fem – år regnet fra 
vedtaksdato.  

 
 
FOR-010/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Formannskapet bevilger inntil kr 30 460,- fra næringsfondet til kjøp av melkekvoter i 
2008. Tilskudd gis med 30 % av kostnadsgrunnlaget. 
 
Tilsagnet står ved lag i 6 måneder fra vedtaksdato og tilskudd kan utbetales på grunn av 
følgende forutsetninger/dokumentasjoner: 
 

1. At virksomheten er lovlig registrert i i enhetsregisteret og eventuelt andre 
relevante registre, med forretningskontor i Fauske kommune.  

2. At investeringene dokumenteres med kvitterte utgiftsbilag. 
3. Investeringstilskuddet kan kreves tilbakebetalt i h h til Lov om offentlig støtte 

med forskrifter fastsatt ved Kgl res av 4/12 1992 dersom investeringene selges 
eller flyttes ut av Fauske kommune innen utløpet av 5 – fem – år regnet fra 
vedtaksdato.  

 
 
Rett utskrift bekreftes 



 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/312      
   Arkiv sakID.:   09/2463  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    011/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
LANDBRUKSTJENESTER SALTEN - SØKNAD OM GARANTI/TILSKUDD TIL 
LANDBRUKSVIKARORDNINGA  
 
Vedlegg: Søknad om garanti/tilskudd fra Landbrukstjenester Salten, datert 13.10.2009 

Sak 181/08 fra Fauske kommunestyre, den 30.10.2008 
 
Saksopplysninger: 
 
Landbrukstjenester Salten søker om tilskudd stort kr 75 000,- pr år til finansiering av 
landbruksvikarordningen.  
 
Med virkning fra 1.1.2009 ble landbruksvikarordningen flyttet fra kommunene til avløserlagene. 
Beslutningen om dette ble tatt av avtalepartene i jordbruksoppgjøret (Landbruksdepartementet 
og jordbruksorganisasjonene). Ordningen er finansiert med statstilskudd samt brukerbetaling.  
 
Landbrukstjenester Salten administrerer ordningen for 9 kommuner i Salten. Det søkes nå om et 
årlig tilskudd stort kr 75 000,- fra hver kommune. Tilskuddet fra staten dekker kun 50 % stilling i 
hver kommune. Landbrukstjenester Salten ønsker å utvide tilbudet og tilsette flere 
landbruksvikarer i full stilling.  
 
Landbrukstjenester Salten søkte også i 2008 om driftstilskudd på samme størrelse. Søknaden ble 
behandlet i formannskap og kommunestyre i oktober 2008. Søknad om driftstilskudd ble avslått.  
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Det søkes nå på nytt om tilskudd til drift av landbruksvikarordningen.  
 
Rådmannen legger til grunn samme vurdering som ved behandlingen i 2008. Det var en ønsket 
utvikling fra landbrukets organisasjoner og Landbruksdepartementet at ordningen skulle 
overføres fra kommunene til avløserlagene og det lå ikke inne en forutsetning om at kommunene 
skulle bidra til finansieringen.  
 
Finansiering av drift av landbruksvikarordningen er en sak som partene i jordbruksoppgjøret må 
løse.  
 
INNSTILLING : 

 
Søknad fra Landbrukstjenester Salten om årlig driftstilskudd til landbruksvikarordningen 
kan ikke imøtekommes. Finansiering av drift av landbruksvikarordningen er en sak som 
partene i jordbruksoppgjøret må løse.  



 
 
FOR-011/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Jørn Stene (FL) foreslo: 
Søknaden fra Landbrukstjenester Salten om årlig driftstilskudd til 
landbruksvikarordningen imøtekommes. For 2010 dekkes de kr. 75000,- over 
formannskapets konto. For senere år innarbeider Rådmannen tilskuddet i 
budsjettforslagene.  
 
Innstillingen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
VEDTAK: 
Søknad fra Landbrukstjenester Salten om årlig driftstilskudd til landbruksvikarordningen 
kan ikke imøtekommes. Finansiering av drift av landbruksvikarordningen er en sak som 
partene i jordbruksoppgjøret må løse.  

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
 
 
 
  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
 
   JournalpostID:   10/395      
   Arkiv sakID.:   09/1963  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  
Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    012/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
NEWS ON REQUEST AS - SØKNAD OM TILSKUDD TIL FILMPROSJEKT  
 
Vedlegg: Søknad med prosjektbeskrivelse, udatert 

Oversendelsesbrev fra Fauna, datert 8.8.2009 
 
Saksopplysninger: 
 
News on Request AS har søkt om tilskudd til gjennomføring av et forstudie knyttet til en 
fremtidig filmatisering av storfilmen om opprøret på Langvassisen. Søknaden ble sendt til Fauna 
som har videresendt den til kommunen. Ideen om å lage en spillefilm om Sulitjelmas historie ble 
lansert under Mons Petter-festivalen i 2009. 
News on Request er et multimediaselskap, det ble stiftet i 2002. Selskapet har hovedkontor i 
Bodø. Selskapet har allsidig produksjon innen multimedia, fra tradisjonell tekst og foto til film. 
Film er etter hvert blitt et viktig forretningsområde – både gjennom dokumentar, drama, 
spillefilm og oppdragsfilm for næringslivet.  
Filmen, som har fått arbeidstittelen ”Sulis” skal handle om arbeidernes kamp for bedre 
rettigheter som førte til det dramatiske sulitjelmaopprøret 13. januar 1907.  
Forstudien har en kostnadsramme på 350 000,-. 
Kostnadsoverslag: 
Plan, utvikling og prosjektledelse  kr 125 000,- 
Strategi og refreransegruppe   kr 100 000,- 
Kjøp av tjenester    kr   75 000,- 
Reise- og oppholdskostnader   kr   50 000,- 
Sum:      kr 350 000,- 
 
Finansiering: 
Nordland fylkeskommune – RUP midler kr 150 000,- 
Fauna/Fauske kommune   kr 150 000,- 
Egenandel – News on Request  kr   50 000,- 
Sum:      kr 350 000,- 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Filmprosjektet skal handle om viktig begivenhet i kommunens nære historie, en begivenhet som 
skriver seg inn i historien som et symbol på arbeidernes kamp for bedre rettigheter. Opprøret på 
Langvanns isen i januar 1907 ble et vesentlig bidrag til utvikling av fagbevegelsen og 
velferdsstaten i Norge.  
I oversendelsesbrevet anbefaler Fauna at Fauske kommune ved formannskapet støtter tiltaket. 
Bakgrunnen vil være den næringsmessige verdi et slikt prosjekt vil ha, samtidig som det vil sette 
Fauske og Sulitjelma på kartet for ”hele verden”. Den kortsiktige gevinsten vil være det som det 
lokale næringsliv kan være en del av i produksjonstiden. Betydningen for reiselivsnæringen blir 



fremhevet sammen med prosjektets betydning for fellesskapsfølelsen og stoltheten over egen 
kommune og region.  
 
Rådmannen ser den markedsføringsverdi som filmproduksjonen vil kunne ha for 
reiselivsnæringen i kommunen og distriktet. Markedet for filmen forventes å være Norge og hele 
Norden. På dette grunnlag anbefales det at kommunen støtter prosjektet med tilskudd fra 
næringsfondet.  
 
 
INNSTILLING : 
 

Til grunn for bevilgningen ligger et kostnadsgrunnlag på 350 000,-. Tilsagnet gis med 
30 % av kostnadsgrunnlaget.  
 
News on Request innvilges inntil kr 105 000,- i tilskudd til gjennomføring av et 
forstudie knyttet til fremtidig filmatisering av storfilmen om opprøret på Langvassisen. 
 
Tilsagnet står ved lag i et år regnet fra vedtaksdato.  
 
For utbetaling gjelder ordinære vilkår ved tildeling av midler fra næringsfondet.  

 
 
FOR-012/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Jørn Stene (FL) foreslo på vegne av FL og SV: 
Fauske kommune har stor tro på det framlagte filmprosjekt. På denne bakgrunn bevilger 
formannskapet kr. 75.000,- i støtte til gjennomføring av en forstudie. Beløpet belastes 
formannskapets konto. 
 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) foreslo: 
Søknaden avslås, og begrunnes av at næringsfondet ikke kan benyttes til formålet som det 
har søkes om. 
Søknaden oversendes til kultur, og hvor formannskapet ber om at den saksbehandles med 
tanke på en eventuell støtte til prosjektet. 
 
Innstillingen ble enstemmig forkastet. 
FL/SV’s forslag ble vedtatt med 7 mot 2 stemmer avgitt for FRP’s forslag. 
 
VEDTAK: 
Fauske kommune har stor tro på det framlagte filmprosjekt. På denne bakgrunn bevilger 
formannskapet kr. 75.000,- i støtte til gjennomføring av en forstudie. Beløpet belastes 
formannskapets konto. 

 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
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FASADE NORD AS - SØKNAD OM STØTTE TIL KJØP AV SAG  
 
Vedlegg: Søknad om tilskudd fra Fasade Nord AS, datert 27.05.2009 
 
Saksopplysninger: 
 
Fasade Nord AS har søkt om tilskudd fra Fauske kommunes næringsfond til kjøp av sag. 

Fasade Nord AS ble etablert i 1989 under navnet Fauske Blikk og Ventilasjon AS i 1989. 
Bedriften ble startet som en ren blikkenslagerbedrift, men i 1993 startet bedriften med 
produksjon av dører, vinduer og fasader i aluminium for bygg og anlegg.  
 
01.01.99 kjøpte Fauske Blikk og Ventilasjon AS aksjene i Leivset Blikk AS (nå Fauske Blikk 
AS) samtidig ble navnet endret til Fasade Nord AS.  
 
Fasade Nord AS driver med produksjon av aluminiumsfasader, tak, dører og vinduer. 
Hovedmarkedet strekker seg fra Mo i Rana i sør og til Hammerfest i nord.  
Det er i dag 6 ansatte i selskapet. 
 
Bedriften skriver i søknaden at nye krav til utforming av konstruksjoner og miljøhensyn gjør at 
de må gå over til nytt og større profilsystem. De nye profilene krever både nytt stanseverktøy og 
ny sag. Investeringen er nødvendig både for å opprettholde og evt øke markedsandeler og sikre 
arbeidsplassene.   
 
Det søkes om støtte til investering i ny sag, investeringskostnadene er oppgitt til kr 600 000,-. 
Det er ikke angitt et eksakt søknadsbeløp.  
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Bedriften har behov for å fornye driftsapparatet for å tilpasse seg nye krav til utforming av 
konstruksjoner og tilpasse produksjonen til dagens miljøkrav. Kjøp av nytt og mer moderne 
utstyr gjøres etter bedriftsintern vurdering, i mange virksomheter vil jevnlig utskifting av 
driftsapparatet være en nødvendig driftskostnad for å henge med i konkurransen.  
 
I retningslinjer for bruk av Fauske kommunes næringsfond heter det at det kan gis støtte til 
eksisterende bedrifter som må gjennomføre vesentlige omstillinger i sin virksomhet. 
Prosjektenes verdiskapingspotensiale og sysselsettingseffekt skal vektlegges. Det er videre 
presisert at det ikke skal gis støtte til modernisering og forbedring av driftsapparatet i 
eksisterende bedrifter ettersom dette vurderes å være en driftsmessig utfordring.  
 



Rådmannen har vurdert søknaden og kommet til at investeringen må betraktes som fornying og 
forbedring av driftsapparatet. Det er heller ikke dokumentert at investeringen vil føre til mersalg 
og økt sysselsetting.  
 
Med bakgrunn i vurderingen finner rådmannen ikke å kunne tilrå tildeling av tilskudd fra 
næringsfondet til gjeldende sak. 
 
 
INNSTILLING : 

 
Det vises til vurderingen. Fauske formannskap finner ikke å kunne imøtekomme 
søknaden fra Fasade Nord AS helt eller delvis.  

 
 
FOR-013/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Det vises til vurderingen. Fauske formannskap finner ikke å kunne imøtekomme 
søknaden fra Fasade Nord AS helt eller delvis.  

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
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RADIO SALTEN BA - SØKNAD OM STØTTE TIL NYTT SENDEANLEGG  
 
Vedlegg: Søknad fra Radio Salten BA m/vedlegg, mottatt 26.10.2009 
 
Saksopplysninger: 
 
Fauske kommune har mottatt søknad om økonomisk støtte fra Radio Salten BA. Det søkes om 
tilskudd til oppgradering av 2 sendeanlegg hvor formålet med investeringen er å forbedre 
sendekvaliteten og øke dekningsgraden.  
 
Radio Salten har konsesjon for lokalradio i kommunene Sørfold, Fauske og Saltdal. Radioen ble 
etablert i 1985 og har nylig fått fornyet konsesjon for 8 nye år.  
 
Det ene sendepunket som skal oppgraderes ligger i øvre Saltdal, det skal investeres i ny sender 
med større effekt og sendepunktet skal flyttes fra Stolpen til Kemåga. 
 
Det andre sendepunktet er nytt og skal settes opp på Seljeåsen i Sørfold. Ny sender vil gi beboere 
i Sørfold og Fauske sentrum bedre lytterforhold.  
 
Kostnadene for de to nye sendepunktene er budsjettert til 200 000,- inkl mva.  
 
Det søkes om kr 25 000,- i tilskudd fra hver av kommunene Sørfold, Fauske og Saltdal, 
investeringen skal fullfinansieres med lån og egne midler.   
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Radio Salten skal investere i nye sendeanlegg. Etter 25 års drift synes det rimelig at gammelt 
utstyr ikke lenger holder mål. Utskifting av teknisk utstyr er en driftsutfordring som bedriftene 
kontinuerlig må rette oppmerksomhet mot og sette av midler til for å kunne følge med i 
utviklingen.  
 
Næringsfondet brukes først og fremst til næringsutviklingstiltak der indikatorer kan være 
verdiskaping, sysselsetting og nyorientering.  
 
I gjeldende sak dreier investeringen seg om å erstatte gammelt utstyr, rådmannen vurderer 
søknaden å falle utenom næringsfondets virkeområde.  
 
 
INNSTILLING : 

 



Det vises til vurderingen. Søknaden fra Radio Salten BA om tilskudd til nye sendeanlegg 
kan ikke imøtekommes helt eller delvis. 

 
 
FOR-014/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Kjell Eilertsen (FRP) foreslo: 
Radio Salten BA innvilges økonomisk støtte på kr. 25.000,-. Beløpet belastes 
Formannskapets konto. 
 
Innstillingen ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
VEDTAK: 
Det vises til vurderingen. Søknaden fra Radio Salten BA om tilskudd til nye sendeanlegg 
kan ikke imøtekommes helt eller delvis. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utviking til videre forføyning    
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SISO VEKST AS - SØKNAD OM FINANSIELL STØTTE TIL INVESTERINGER TIL 
VEDPRODUKSJON  
 
Vedlegg: Søknad om tilskudd fra SISO Vekst AS, datert 31.08.2009 

Notat – Investeringsbehov vedproduksjon, datert 17.03.2009 
Firmaattest – SISO  

  
Utrykt vedlegg:  Årsregnskap 2008 

Saksopplysninger: 
Fauske kommune har mottatt henvendelse fra SISO Vekst AS hvor det søkes om tilskudd stort  
kr 75 000,- til oppgradering av lokaler og utstyr til vedproduksjon.   
 
SISO Vekst AS er en tiltaksbedrift for arbeidsmarkedstiltaket VTA (Varig Tilrettelagt Arbeid). 
Bedriften tilbyr arbeid til personer i Fauske og Sørfold kommuner som ikke kan få jobb på det 
ordinære arbeidsmarkedet. Selskapet har kontor- og produksjonslokaler på Trollbukta 
Industriområde i Sørfold. Bedriften har nå 25 tilsatte i tilrettelagt arbeid. Det gis også tilbud om 
arbeidspraksis og til personer ansatt på lønnstilskudd.  
 
Det er 5 ansatte i administrasjonen. Totalt sysselsetter SISO Vekst AS 38 personer. 
 
Bedriften eies med 51 % av Sørfold kommune og 49 % av Fauske kommune. 
 
Vedproduksjon har fra oppstarten i 2004 vært bedriftens hovedproduksjon. Produksjonslinjen er 
umoderne og tilfredsstiller ikke dagens HMS-krav. Bedriften ønsker nå å oppgradere 
produksjonslinjen og legge forholdene bedre til rette for arbeidstakerne. Det skal investeres i en 
plasthall og det skal kjøpes inn utstyr for å lette den fysiske belastningen.  
  
Kostnadsoverslag: 
Plasthall      kr 340 000,- 

Søylesvingkran     kr   46 000,- 

Tømmerhenger m kran:    kr   65 000,- 

Gaffeltruck, brukt     kr 100 000,- 

Sum kostnader:     kr 551 000,- 
 

Finansieringsplan: 
Egenfinansiering SISO Vekst AS    kr 326 000,- 

Tilskudd Sørfold kommune     kr   75 000,- 

Tilskudd Fauske kommune    kr   75 000,-  

Tilskudd NAV Nordland    kr   75 000,- 

Sum finansiering     kr 551 000,- 

 



 
Saksbehandlers vurdering: 
Siso Vekst ble etablert i 2004 som et resultat av at begge kommunene, Sørfold og Fauske hadde 
stort behov for tilrettelagte arbeidsplasser for yrkeshemmede.  
 
SISO Vekst har siden oppstarten arbeidet med tilrettelegging av allsidig produksjon men 
basisproduksjonen har hele tiden vært produksjon og salg av bjørkeved pakket i sekker.  
Vedproduksjonen skal fortsatt være bedriftens hovedproduksjon, de fleste av de ansatte kan delta 
i produksjonen, markedssituasjonen for produktet er også gunstig.  
 
Oppgradering av lokaler og utstyr vil gi de ansatte lettere og sikrere arbeidsforhold samtidig som 
effektiviteten vil øke. Målsettingen er å øke årsproduksjonen fra ca 12 000 sekker til 15 000 
sekker.  
 
Det er positivt at bedriften står på for å legge arbeidsforholdene til rette for personer som ikke 
kan få jobb i det ordinære arbeidsmarked. Gjeldende søknad dreier seg om investeringer for 
vedproduksjon. I dette markedet er det mange aktører og tildeling av tilskudd til en produsent vil 
være konkurransevridende. På dette grunnlag finner rådmannen ikke å kunne tilrå at det 
innvilges tilskudd.   
 
INNSTILLING : 

 
Det vises til vurderingen. Fauske formannskap finner ikke å kunne innvilge søknaden fra 
SISO Vekst AS helt eller delvis.  

 
 
FOR-015/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Arne B. Vaag (V) foreslo på vegne av posisjonen: 
Fauske formannskap finner å kunne innvilge søknaden fra SISO Vekst AS med kr. 
75.000,-. 
 
V’s forslag på vegne av posisjonen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Fauske formannskap finner å kunne innvilge søknaden fra SISO Vekst AS med kr. 
75.000,-. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
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LUNDHØGDA CAMPING & CAFE - STØTTE TIL BYGGING AV 
HANDIKAPTOALETT  
 
Vedlegg: Søknad fra Lundhøgda Camping & Cafe, datert 11.8.2009. 
 
Saksopplysninger: 
 
Lundhøgda Camping & Cafe AS søker om kr 180 000,- i tilskudd fra Fauske kommune til 
bygging av handikaptoalett. 
 
Lundhøgda Camping & Cafe AS ble for to år siden overtatt av Ann Helen og Kai Inge Sletvold. 
Campingen har 33 hytter, 60 bobil/caravanplasser samt servicebygg og kafe med konferanse- og 
selskapslokale. Campingen drives av familien på helårsbasis, med ekstrahjelp i sommersesongen. 
 
Eierne har planer om å tilrettelegge kafeen for funksjonshemmede, som et ledd i dette skal det 
bygges et toalettrom i tilknytning til kafeen. 
 
Kostnadsoverslag er under utarbeiding. Søker opplyser at utbyggingen skal fullfinansieres med 
banklån. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Bedriften planlegger bygging av toalettrom med tilrettelegging for funksjonshemmede, i dag 
benytter kafegjestene toalett i nabobygget.  
 
I et konkurranseutsatt marked må servicebedriftene løpende vurdere behovet for modernisering 
og bedre tilrettelegging for kundene.  
 
I retningslinjer for bruk av Fauske kommunes næringsfond heter det at det kan gis støtte til 
eksisterende bedrifter som må gjennomføre vesentlige omstillinger i sin virksomhet. 
Prosjektenes verdiskapingspotensiale og sysselsettingseffekt skal vektlegges. Det er videre 
presisert at det ikke skal gis støtte til modernisering og forbedring av driftsapparatet i 
eksisterende bedrifter ettersom dette vurderes å være en driftsmessig utfordring.  
 
Rådmannen har vurdert søknaden. Investeringen må betraktes som forbedring av driftsapparatet 
og vil således falle utenom tiltak som kan støttes av næringsfondet, den vil heve kvaliteten på 
servicen som campingen kan tilby og gi bedre tilbud til alle besøkende til kafeen og derved gi 
bedriften et konkurransefortrinn. Investeringen forventes ikke å ha vesentlig sysselsettings- eller 
verdiskapingseffekt.  
 



På grunnlag av ovenstående vurdering finner rådmannen ikke å kunne tilrå tildeling av tilskudd 
fra næringsfondet til omsøkt investering.  
 
 
INNSTILLING : 

 
Det vises til vurderingen. Fauske formannskap finner ikke å kunne innvilge søknaden fra 
Lundhøgda Camping & Cafe AS helt eller delvis 

 
 
FOR-016/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) foreslo: 
Formannskapet finner å kunne innvilge kr. 50.000,- i tilskudd for bygging av 
handicaptoalett. 
Det settes som vilkår at toalettet skal være åpen for allmennheten. 
+ Standard tekst for tildeling av midler fra næringsfondet. 
 
Ordfører foreslo: 
Saken utsettes. 
 
Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Saken utsettes. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
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Sak nr.:    017/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
FAUSKE KOMMUNES RETNINGSLINJER OG VILKÅR FOR STARTLÅN  
 
Vedlegg: Tildeling av startlån – Retningslinjer av 2003 

Retningslinjer for startlån  fra Husbanken - HB 7.B.13 09.2009. 
Nye  retningslinjer m/anbefalte endring uthevet 

 
Sammendrag: 
 
Startlån ble innført januar 2003 og nye retningslinjer utarbeidet og vedtatt av kommunestyret i 
2003. 
 
Husbanken utarbeider hovedretningslinjer for startlån.  Kommunene utarbeider sine egne 
retningslinjer som kan være mer utfyllende enn hovedretningslinjene. Husbanken har stadig 
revidert sine retningslinjer i takt med utviklingen i samfunnet. 
 
Vi har nå foretatt en revisjon av våre egne retningslinjer av 2003 og ”spisset” en del 
formuleringer.  Grunnen for endring av retningslinjene for startlån er at ved flere henvendelser 
fra våre potensielle lånetakere henviser vi til våre retningslinjer. Men flere mener at 
retningslinjene ikke er nok informativ. Andre grunner er at samfunnsstrukturen stadig er i 
endring og vi bør også vurdere  regler og retningslinjene i takt med utviklingen.  
 
Et sentralt moment som er viktig er ivaretakelse av innbyggernes interesser samt at de nye 
retningslinjene gir en mer forutsigbarhet  i forvaltningen.  
 
Det som i de 2 siste årene har vært sentrale spørsmål både fra kunder, tjenesteapparatet i 
kommunen og andre aktører er hvorvidt kommunen kan refinansiere kredittgjeld med startlån og 
om det gis startlån når en husstand har søkt gjeldsordning eller har inngått avtale. 
 
Hovedretningslinjene fra Husbanken  punkt   3 d) ”  Refinansiering 
 
Startlån kan benyttes til refinansiering av dyre lån dersom det bidrar til at husstanden får en 
mulighet til å bli boende i boligen.” 
 
I våre nye retningslinjer punkt 3.4 Refinansiering har vi tatt inn et punkt med følgende ordlyd: 
- ….”Refinansiering av annet gjeld kan i særskilte tilfeller vurderes når en husstand står i 
fare for å miste boligen……….” 
 
Vi tenker her at det bør vurderes i hvert enkelt tilfelle, men at det er primært barnefamilier som 
bør vektlegges.   
Under punkt 4. har vi valgt å tydeliggjøre formuleringen ved opptak av startlån når en husstand 
har søkt gjeldsordning eller har inngått avtale om det. ….”I særskilte tilfeller kan en gjøre 



unntak, for eksempel ved sykdom i husstanden. Kreditorene må da samtykke i nytt 
låneopptak og namsmannen må godkjenne ny gjeldsordning”. 
 
Et helt nytt punkt er 11.12 Forvaltning av lån og Saksbehandling. 
 
Øvrige punkter  er stort sett små justeringer og noen omformuleringer for å tydeliggjøre 
retningslinjene. 
 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Da det stadig er ulike henvendelser og spørsmål om startlån ser vi at det er fornuftig med 
justeringer av enkelte punkter og ta inn noen  nye momenter i retningslinjene. Dette for å kunne 
ivareta innbyggernes behov og samt gi en forutsigbarhet i forvaltningen. 
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommunestyre godkjenner de reviderte  retningslinjer for startlån 

 
 
FOR-017/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fauske kommunestyre godkjenner de reviderte retningslinjer for startlån 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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OPPTAK AV STARTLÅNSMIDLER FRA HUSBANKEN TIL VIDEREFORMIDLING 
FOR 2010  
 
Vedlegg: Artikkel fra BBL magasinet – nr 2/2009 -  Økt press på startlån  
 
Sammendrag: 
 
Fauske kommune utbetalte ca. kr. 4,4 millioner kroner i startlån i 2009. Av den totale 
utbetalingen utgjorde ca. 54% fullfinansiering og 46% toppfinansiering. Av dette utgjorde ca 
12%  utbedringer/tilpasninger av bolig, mens ca. 9% refinansiering. Gjennomsnittlig lån i 2009 
var på ca. kr.  242 000. De som fikk avslag på sin søknad om startlån er hovedsakelig begrunnet 
med manglende betjeningsevne, at boligen er for stor og kostbar i forhold til husstandens behov 
og økonomi. 
 
I artikkel som er vedlagt saken fortelles det at der økt press på startlån. Fauske kommune 
opplever også økt press på startlån. I 2009 ble det behandlet 61 søknader om startlån. Det ble for 
2009 også gitt forhåndsgodkjenninger på  inntil ca. 4,6  millioner kroner. Flere av disse tilbud er 
annullert, noe som skjer automatisk etter 3 måneder, fordi husstandene ikke finner egnet bolig i 
markedet tilpasset deres behov og økonomi. I tillegg har vi vedtatt, men ikke ennå utbetalt 
startlån for ca. 2,3 millioner kroner. Ut fra disse tall ser vi at det er en stor etterspørsel etter lån. 
 
Noe av dette kan forklares med at etter finanskrisen opplever vi en ”strengere” utlånspolicy hos 
de private bankene. Vi får mange søknader om startlån først og fremst til toppfinansiering men 
også til fullfinansiering da det ikke oppnås lån i det hele tatt. Videre henvender flere husstander 
seg til Fauske kommune om refinansiering med startlån av diverse kredittgjeld. Det kan synes 
som også dette er blitt vanskeligere å få aksept for hos de private bankene, spesielt der det er 
betalingsanmerkninger. 
 
Hovedintensjonene med startlån er at det skal være et supplement til de private bankene. Primært 
skal det være en toppfinansiering, men kan også brukes til fullfinansiering i de tilfeller hvor det 
ikke oppnås nødvendig finansiering i privat kredittinstitusjon. 
 
De største gruppene for startlån hos oss er reetablerere, en del førstegangsetablere og 
økonomiske vanskeligstilte. Vi opplever også at det er kommet en ny gruppe, de som tjener godt, 
men mangler egenkapital.  Innenfor denne gruppen har vi også søkere som er andregangsetablere 
med relativ god lønn, men med mye gjeld som etterspør startlån.   
En annen gruppe som øker er de med betalingsproblemer og som kan stå i fare for å miste 
boligen. Normalt vil ikke startlån bli brukt til å refinansiere gjeld som ikke er knyttet til boligen. 
Men enhver søknad blir vurdert, spesielt der det er barn i husstanden. Nye retningslinjer for 
startlån fremlegges i egen sak. 



 
Ved utgangen av 2009 hadde Fauske kommune en låneportefølje på ca. 35 millioner kroner  
fordelt på 220 utlån og 31 boligtilskudd til etablering. 
 
Porteføljen inneholder også tidligere etableringslån. Startlån ble innført januar 2003 og Fauske 
kommune har ikke hatt noen tap på lånene. Tapsrisikoen fordeles med 25 prosent av startlånets 
restgjeld på tapstidspunktet av kommunen og hvor staten tar tapsrisikoen for de siste 75 
prosentene. 
Vi har pr 31.12.00 avsatt ca. 603 000 kroner på tapsfondet. Nytt er at det nå må fremmes søknad 
til Husbanken for avsetning av midler på tapsfondet. 
 
Søknad om startlån på 7 millioner kroner er allerede sendt Husbanken, Bodø som hadde en 
søknadsfrist 11.01.10. Men endelig vedtak av kommunestyre er avgjørende for låneopptaket. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Etterspørselen etter startlån er økende. Hvis dette fortsetter i 2010 er det behov for et større 
opptak. Men til tross for stor etterspørsel opplever vi at husstander ikke får tak i boliger som 
tilfredsstiller behovet og økonomien.  Basert på erfaringer og situasjonen for 2009 vil vi ut fra en 
totalvurdering anse et opptak på 7 millioner kroner som tilstrekkelig. Dersom behovet skulle tilsi 
det kan vi, i henhold til Husbanken, søke om tilleggsbevilgning. 
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommunestyre godkjenner nye opptak av startlånsmidler fra Den Norske stats 
Husbank til videreformidling for 2010 på kroner 7 000 000.  

 
 
FOR-018/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fauske kommunestyre godkjenner nye opptak av startlånsmidler fra Den Norske stats 
Husbank til videreformidling for 2010 på kroner 7 000 000.  

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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SAKSPAPIR 
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Sak nr.:    019/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 4. KVARTAL 2009  
 
Vedlegg: 1. Brev fra Senter Mot Incest og Seksuelle Overgrep – Nordland (SMISO) datert 05.10.09 

2. Brev fra RIO – Rusmisbrukernes interesseorganisasjon datert 17.11.2009 
3. Brev fra FORUT – Solidaritetsaksjon for utvikling datert 27.11.2009 
4. Brev fra Jusshjelpa i Nord-Norge datert 17.12.2009 

 
Sammendrag: 
 
Det har kommet inn 4 søknader om støtte i løpet av 4. kvartal 2009. Det er tiltak med stort 
engasjement. 
 
Imidlertid har Fauske kommune ikke den budsjettsituasjonen som man kunne ha ønsket seg. 
Rådmannen finner derfor å måtte foreslå at de foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås 
grunnet den vanskelige budsjettsituasjonen.     
 
Saksopplysninger: 
 
Søker: Formål: Evnt. Beløp 
1. SMISO - Nordland Søker om økonomisk støtte til drift av senteret for 

driftsåret 2010. Senteret baserer sin virksomhet på 20 
% kommunal- og 80 % statlig støtte. Senteret ligger i 
Mosjøen, og dekker hele Nordland fylke 

Kr. 23.700,- 

2. RIO – Rusmisbrukernes 
interesseorganisasjon 

Søker om delstøtte til organisasjonens arbeid for og 
med rusmisbrukere. 

Kr. 10.000,- 

3. FORUT Søker støtte til gjennomføring av barneaksjonen. Fra 
Fauske deltar 4 barnehager i FORUTs 
innsamlingsaksjon. 

Kr. 5.000,- eller et 
annet valgfritt 
beløp 

4. Jusshjelpa i Nord-Norge Søker om driftsstøtte for 2010. Jusshjelpa i Nord-
Norge tilbyr gratis juridisk bistand til befolkningen i 
landsdelen. 

Kr. 5.000,- 

 
INNSTILLING : 

 
De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås med bakgrunn i kommunens 
økonomisk vanskelige situasjon. 

 
 
FOR-019/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Kjell Eilertsen (FL) foreslo på vegne av FL, V, H, AP, SV og FRP: 



Fauske kommune bevilger kr. 1,- pr. innbygger til hjelp for de nødlidende etter 
jordskjelvkatastrofen på Haiti. 
Beløpet belastes formannskapets konto. 
 
Innstilingen med det omforente forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås med bakgrunn i kommunens 
økonomisk vanskelige situasjon. 
 
Fauske kommune bevilger kr. 1,- pr. innbygger til hjelp for de nødlidende etter 
jordskjelvkatastrofen på Haiti. 
Beløpet belastes formannskapets konto. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
Utskrift sendes:     
Rådmannen til videre forføyning    
Søkerne    
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Sak nr.:    020/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
  KOMMUNESTYRE  11.02.2010 
 
 
 
SØKNAD OM FRITAK FRA KOMMUNALE VERV - ROLF KNOPH 
 
Vedlegg: 1. Søknad om fritak datert 12.12.2009 

2. Oversikt over verv 
 
Sammendrag: 
 
Rolf Knoph har søkt om fritak fra sine verv i Fauske kommune med unntak av vervet i 
Sulitjelma stemmestyre. Søknaden er begrunnet i helsemessige årsaker. 
 
Kommunestyret kan, etter kommunelovens § 15, 2. ledd, etter søknad frita, for et kortere tidsrom 
eller for resten av valgperioden, den som ikke uten uforholdsmessig vanskelighet eller belastning 
kan skjøtte sine plikter i vervet.  
Fritaksgrunner vil i første rekke være at søkerens arbeidsforhold, dårlig helse eller andre 
velferdsgrunner gjør det ekstra byrdefullt å oppfylle de plikter vervet medfører. 
 
Kommunestyret må vurdere om han har, etter kommunelovens § 15, 2. ledd, uforholdsmessige 
vanskeligheter med å kunne skjøtte sine plikter i vervet. 
Det må her tas hensyn til både søkerens og kommunens situasjon. 
 
Rolf Knoph er 2. varamedlem for SV i kommunestyret og varamedlem for Tove Wensell i styre 
for Sulitjelmabanens fond. 
 
Rådmannen anbefaler at søknaden fra Rolf Knoph, om fritak fra verv som varamedlem i 
kommunestyret og varamedlem i styre for Sulitjelmabanens fond, innvilges. 
 
 
INNSTILLING : 

 
1. Rolf Knoph innvilges fritak fra sine verv som varamedlem i kommunestyret og 
varamedlem til styre for Sulitjelmabanens fond. 
 
2. Varamedlemmer i kommunestyret for SV rykker opp en plass. 
 
2. Etter valglovens § 14-2 suppleres varamedlemslista til kommunestyre med følgende 
varamedlem: 

• Tove Pedersen Bergkvist, Sankthanshågen 16, 8215 Valnesfjord 
 



3. Etter kommunelovens § 16.3 velges som nytt varamedlem i styre for Sulitjelmabanens 
fond: 

• ................................... 
 
 
FOR-020/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Saken oversendes kommunestyret uten realitetsbehandling i formannskapet. 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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Sak nr.:    021/10 FORMANNSKAP Dato:  01.02.2010 
 
 
 
OPPNEVNING AV NYE STYRER FOR HELSEFORETAKENE 2010-2012. FORSLAG 
PÅ KANDIDATER  
 
Vedlegg: 1. Brev fra Helse Nord datert 22.12.2009 

2. Brev til de politiske partier datert 06.01.2010 
3. Brev fra Felleslista datert 21.01.2010 

 
Sammendrag: 
 
Det vises til brev fra Helse Nord hvor de ber bl.a. kommunene komme med forslag på 
kompetente kandidater blant nåværende eller tidligere folkevalgte til styrer i helseforetakene 
innen 1. februar 2010. 
 
Vi har bedt partiene komme med forslag til kandidater. Vi har mottatt 2 forslag til kandidater fra 
Felleslista; Kjell Eilertsen og Gry Janne Rugås. Vedlagt følger CV for begge kandidatene. 
 
Saken fremmes uten innstilling. 
 
 
FOR-021/10 VEDTAK-  01.02.2010 

 
Følgende forslag på kandidater oversendes Helse Nord: 

• Kjell Eilertsen 
• Gry-Janne Rugås 
• Arve Rolandsen 
• Janne Berit Hatlebrekke 
• Arne B. Vaag 
• Hilde Nystad 

 
 
Rett utskrift bekreftes 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 


